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Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

9071 Gönyű, Kossuth L. u. 67. 

 

 

Szám: 200-10/2012. 

  

  
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Gönyű Község Önkormányzatának Képviselő-testülete által 2012. június 1-én 17.00 

órakor tartott közmeghallgatásról 

 

Jelen vannak:  Major Gábor polgármester 

   Hécz Lajos alpolgármester 

Bakos Lászlóné, Bózsics Ferenc, Burjánné Szigethy Mónika, dr. Nagy 

Gergely képviselők 

   dr. Kállai Erik jegyző 

   Tamás Istvánné jegyzőkönyvvezető 

   

   A lakosság részéről: 11 fő 

 

Távolmaradását jelezte: Széphegyi Istvánné képviselő 

 

 

Major Gábor polgármester: Üdvözölte a megjelenteket és megállapította, hogy a 7 fős 

testületből 6 fő jelen van, így a Képviselő-testület határozatképes. A Képviselő-testület 2012. 

április 10-én tartott ülésén meghozott 33/2012.(IV.10.) számú határozatával döntött a 

közmeghallgatás napirendi pontjairól, melyek az alábbiak: 

 

1. Tájékoztatás a település környezeti állapotáról 

2. Tájékoztatás a befolyt helyi adók felhasználásáról  

3. Tájékoztatás a csatorna-beruházás jelenlegi helyzetéről  

4. A lakosság részéről felmerülő kérdések, közérdekű javaslatok 

 

Napirend tárgyalása: 

 

1. Tájékoztatás a település környezeti állapotáról 

 

Major Gábor polgármester: Tájékoztatójában elmondja, hogy negyedévente végzünk 

környezettakarítást, azaz szemétgyűjtést a község területén. 2011-től részt veszünk az uniós 

hulladékgazdálkodásban. Üzemel a községben egy hulladékudvar és a négy hulladéksziget. 

Az elektronikus hulladékok gyűjtését szeptemberre tervezzük.  
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2. Tájékoztatás a befolyt helyi adók felhasználásáról  
 

Major Gábor polgármester: Tájékoztatójában elmondta, hogy 2011-ben befolyt 20.300.000 Ft 

gépjármű adó, 27.500.000 Ft telekadó, 5.700.000 Ft építményadó és 138.100.000 Ft iparűzési 

adó. 2012-ben a jelentősebb kiadásaink úgy oszlanak meg várhatóan, hogy segélyek 

kifizetésére 13.200.000 Ft-ot, csatorna beruházásra 46.800.000 Ft-ot, közvilágításra 

10.200.000 Ft-ot, ingatlanjaink karbantartására 8.200.000 Ft-ot, közművelődésre 5.500.000 

Ft-ot és községgazdálkodásra 12.000.000 Ft-ot tervezünk kiadni. 

 

3. Tájékoztatás a csatorna-beruházás jelenlegi helyzetéről  

 

Major Gábor polgármester: A Polgármester Úr kitért arra, hogy 2012-ben megkezdődött a 

kivitelezés és ezzel egyidejűleg megnövekedett a lakossági befizetések aránya is, ez jelenleg 

Gönyűn 90% feletti.  A lakosság részéről minimális reklamáció érkezik. A kivitelezési 

munkák várhatóan ez év októberében vagy novemberében fejeződnek majd be, ezt fogja 

követni márciustól a próbaüzem. A www.gonyu.hu honlapon fent van a beruházás ütemezése, 

ugyanott megtekinthetők a kivitelezők és az elérhetőségeik is. Két ütemben dolgoznak, 

először a bekötéseket ássák ki, majd ezt követően a nyomvonalat készítik el.  

 

4. A lakosság részéről felmerülő kérdések, közérdekű javaslatok 

 

Czita Zsuzsanna Rákóczi F. utcai lakos: Ismerősöm ez év március elején kötött utólag 

Fundamenta szerződést a csatornázás miatt az ingatlanjára. A mai napig nem érkezett hozzá 

vissza az aláírt szerződés. Kihez fordulhat ez ügyben? 

 

Major Gábor polgármester: A  polgármesteri hivatal épületében Boda Beáta foglalkozik a 

csatornázással kapcsolatos ügyekkel. Őt lehet megkeresni és megpróbál minden felmerülő 

kérdésben segítséget nyújtani. 

 

Takács József Irányi Dániel utcai lakos: Miért 10 évre kötöttünk hitelszerződést? 

 

Dr. Kállai Erik jegyző: Ez év elejével változtak az önkormányzatok hitelfelvételi szabályai az 

úgynevezett stabilitási törvényben, önkormányzat csak úgy vállalhat kezességet, hogy a 

kötelezettségvállalás felső határa a saját bevételek 50%-áig terjedhet. Számolnunk kellett 

azzal, hogy előre láthatólag mekkora összegű saját bevételei lesznek az adófizetésből az 

önkormányzatnak és ezen számítás alapján 10 év volt az a futamidő, amit biztonsággal be 

lehetett úgy vállalni, hogy az a jogszabályoknak is megfeleljen. A hitel teljes törlesztése a 

jelenlegi adatok ismeretében 2017. év végén megtörténik, amikor a Fundamenta Lakáskassza 

kiutalja a lakossági megtakarításokat. 

 

Badar László Rákóczi F. utcai lakos: Lehet-e a lakosságnak tudni, hogy melyik szakaszon kik 

a kivitelezők? Esetleg az elérhetőségük nyilvános? 

 

Major Gábor polgármester: A honlapunkon fent van az ütemezés, ugyanott megtekinthetők a 

kivitelezők és az elérhetőségeik is. Egyébként két ütemben dolgoznak, először a bekötéseket 

ássák ki, majd ezt követően a nyomvonalat készítik el. Örömünkre szolgál, hogy egy ekkora 

településen, ahol egyszerre szinte minden utcában zajlanak munkálatok, alig van lakossági 

panasz a kivitelezőkre. 

 

http://www.gonyu.hu/
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Czita Zsuzsanna, Rákóczi F.  utcai lakos: Az AUDI logisztikai központjának letelepedéséről 

megtudhatjuk, hogy milyen döntés született? Győrben vagy Gönyűn fog letelepedni? 

 

Major Gábor polgármester: Figyelemmel arra, hogy az országos közforgalmú kikötő 

tulajdonosa a Magyar Állam, vagyonkezelője a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt, a 

beruházással kapcsolatos tárgyalások Budapesten zajlottak. Az AUDI döntéséről, a logisztikai 

központ letelepedéséről emiatt konkrét információval nem tudok szolgálni.  

 

Badar László Rákóczi F. utcai lakos: Külön cégként fog üzemelni a logisztikai központ? 

 

Major Gábor polgármester: Ismereteink szerint igen. 

 

Takács József Irányi D. utcai lakos: A pályázatainkról meg lehetne tudni valamit? 

 

Major Gábor polgármester: Az Egészségház felújítására még nem jött ki pályázat, amin 

indulhattunk volna. Figyelemmel kísérjük, szeretnénk a vizesblokkot felújítani az épületben. 

A bent levő iskolai pályázatunk esetében ugyan márciusra ígértek döntést, azonban ez még 

nem történt meg, várjuk az elbírálás eredményét. A sportpálya mellett szeretnénk egy 

műfüves pályát építeni, erre megjelent egy MLSZ pályázat. Jelenleg még egyeztetéseket 

folytatunk az ügyben, valószínűleg olcsóbban megépíthető, ha a pályázat helyett közvetlenül a 

kivitelezővel szerződnénk. 

 

Hécz Lajos alpolgármester, képviselő: Szeretnék még egy korábbi dologra visszautalni az 

adózás témakörében. Annak idején a falu azért engedte meg, hogy az E.On erőmű a falu 

közigazgatási területére épüljön, mert ettől azt remélte, hogy nagy mértékben meg fog 

növekedni az adóbevétel. Ehhez képest most a lakosság elnyeli a 75.000 m
3
 gázt, amit a 

fejünk fölött égetnek el, adóbevételünk pedig szinte nincs belőle. Azt gondolom, hogy 

alaposan utána kéne néznünk, hogy miért fizetnek olyan kevés iparűzési adót. Véleményem 

szerint egy ekkora cég nem épülhetett fel azért, hogy ne legyen benne termelés. 

 

Kiss Béla, a Széchenyi István Általános Iskola Igazgatója: Mivel minden nap az erőmű 

mellett jövök el, magam is látom, hogy március óta, alig-alig üzemelnek a kémények, csak 

elvétve fordul elő, hogy füstöt engednek ki. Azt pedig Katona Zoltántól, az erőmű 

ügyvezetőjétől hallottam, hogy a gazdasági válság hatására a piaci igény 15%-kal csökkent, 

ezért alacsony az erőműben a termelés.  

 

Hécz Lajos alpolgármester: Néhány szóban tájékoztathatnánk az autóbusz menetvonal 

megváltoztatásának jelenlegi állásáról a jelenlevőket.  

 

Major Gábor polgármester: Nem feledkeztünk meg erről a projektről, ma érkezett hozzánk 

meg az árajánlat. Most arra várunk, hogy júniusban a csatorna gerincvezetékét lefektessék a 

Bajcsy-Zs. úton. Ezután két hónapig kell majd várni, amíg a föld ülepedik, és amikor ez is 

megtörtént, akkor kezdjük el a négy buszmegálló öböl kialakítását. 

 

A polgármester megállapította, hogy több kérdés, hozzászólás a lakosság részéről nincs. 
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Ezt követően a képviselő-testület 6 „igen” szavazattal, egyhangúlag az alábbi határozatot 

hozta: 

  

Gönyű Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 66/2012. (VI.1.) határozata 

 

A közmeghallgatáson feltett kérdésekre adott polgármesteri válaszokat és tájékoztatást 

a képviselő-testület elfogadta és tudomásul vette. 

 

Felelős: Major Gábor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

A polgármester a képviselő-testületi ülést 17 óra 50 perckor lezárta. 

 

 

k. m. f. 

 

 

 

----------------------------------------------------  --------------------------------------------------- 

 

                       Major Gábor                                                            dr. Kállai Erik 

                       polgármester                                                                  jegyző 


